
 
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 

VRIJDAG 15 JULI 2011 
AANVANG 20.30 UUR 

DORPSHUIS PRINS MAURITS te NIEUWE NIEDORP 
 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt zaalvoetballen 

bij onze vereniging: 
KEURSLAGER ARIE KLAVER 
POLAND BESTRATINGEN 
KEURSLAGER LAUS KLAVER 

HOVENIERSBEDRIJF JACK V/D FLUIT 

KOELEWIJN AUTOSCHADE 
KLUSSENBEDRIJF RUUD NEGGERS 
DORPSHUIS PRINS MAURITS 

ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK  
ZETHOVEN TANDTECHNIEK 

GEBR. KOOMEN BESTRATINGEN 

HOVENIERSBEDRIJF PETER BOSSEN 

LOODGIETER SMAK  
WONINGINRICHTING JACK EN ATIE JONG 

SP 2000  
REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

TIMMERBEDRIJF JONGEJAN 
SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 





Agenda : 

 

1.  Opening. 

 

 

2.  Notulen 25-Juni-2010 

 

 

3.  Verslag Secretaris. 

 

 

4.  Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 

 Contributie seizoen 2011 / 2012: 

 Leden € 60,-, Reserve leden € 30,-, Leden onder 18 € 15,- 
 

 

5.  Verslag Kascommissie. (Jack vd Fluit en Melchior Dekker)  

 

 

6.  Pauze. 

 

 

7. Mededelingen Bestuur: 

- Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende  

   speler en/of team 

- Iedere speler is verplicht zaaldienst te verrichten  

   (aanwijzing wordt vermeld in Het Niedorper Weekblad) 

 

- Toekomst Niedorphal ongewis? Strijden voor een sporthal in Niedorp!!! 

  

 

8.  Verkiezing Bestuursleden:  
- Emiel Hayette      (aftredend en herkiesbaar) 

- Willem Bakker  (aftredend en herkiesbaar) 
 

 

9.  Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 

 

 

 

10.  Rondvraag. 

 

 

 

11.  Sluiting. 

 



NOTULEN JAARVERGADERING 25 juni 2010 

 

Afwezig met afbericht: Arjan van der Stoop en Tjalling Zijlstra. 

 

Opening  

 

Arjen opent de vergadering en geeft een samenvatting van het afgelopen seizoen.  

 

Dames 4 is kampioen geworden en heeft ook de beker gewonnen. NN8 heeft de bekerfinale 

gewonnen van NN9.  

 

Het kersttoernooi was weer perfect geregeld. Het mixtoernooi ging niet door.  

De Rabo Paaspolderloop is een stichting geworden. Het evenement is weer goed verlopen. 

Het streefgetal van duizend deelnemers is alleen opnieuw niet gehaald.  

Het Niedorper gatentrapkampioenschap, traditiegetrouw georganiseerd door Emiel, was een 

prooi voor Ties Akkerman. Het was wat rustiger dan andere jaren.  

De fietsdag van de Rabobank is ook weer goed verlopen.  

 
Notulen  
Er zijn geen op- of aanmerkingen voor wat betreft de notulen van vorig jaar. Deze worden 

daarom goedgekeurd en André wordt bedankt voor zijn inzet. 

 

Verslag secretaris 

Evelien en Evelien worden bedankt voor hun inzet.  

 

Verslag penningmeester 

Marcel krijgt het woord en geeft tekst en uitleg.  

De contributieopbrengsten waren 400 euro hoger dan begroot. Acties en evenementen: 200 

lager. De rente was lager.  

Saldo overloop: 1095 doordat de KNVB minder kosten in rekening heeft gebracht. Sportlink 

was ook goedkoper. 

Verder geen bijzonderheden.  

Er was dit seizoen meer jubel en treur.  

Post diversen: advertentie Niedorper van de sponsors.  

Positief saldo: 341 euro. 

Financieel ziet het er allemaal weer goed uit. Waarschijnlijk zijn de KNVB-kosten volgend 

seizoen minder omdat er dan één team minder bij de KNVB speelt.  

Geen vragen.  

De contributie blijft opnieuw gelijk.  

Marcel wordt bedankt voor zijn inzet.  

 

 

Verslag kascommissie 

 

De kascontrole is dit jaar uitgevoerd door Tjalling Zijlstra en Jack van 

der Fluit. Tjalling kon niet aanwezig zijn op de jaarvergadering, maar Jack 

meldt dat ze geen fout hebben kunnen ontdekken. 

 

 

Mededelingen bestuur 

 

Onder dit punt moet blijven staan dat opgelegde boetes worden doorberekend. Teams moet 

niet zelf wedstrijden afzeggen. 



Verkiezing bestuursleden 

 

De herkiesbare leden worden herkozen. 

 

Benoeming nieuw lid kascontrole 

 

Tjalling Zijlstra is aftredend. Melchior Dekker is het nieuwe lid. 

 

Rondvraag  

 

Melchior vraagt of het mogelijk is dat NN8 niet op vrijdag hoeft te voetballen. 

 

Rino Bakker vraagt hoe het met de teamindeling gesteld is.  

Er is hierover nog niet veel bekend. 

 

Emiel vraagt waar Joep den Boogert is omdat hij stopt als coach van het eerste. Arjen heeft 

hem uitgenodigd, maar hij is niet gekomen.  

 

Willem bedankt iedereen die zich heeft ingezet voor de evenementen en festiviteiten en 

benadrukt dat dit een positief iets is. 

 

Sluiting 

 

Arjen vindt het jammer dat er weinig animo is voor de jaarvergadering.  

Hij bedankt iedereen van het bestuur voor afgelopen seizoen.  

Iedereen wordt tot slot een goede vakantie en een goed seizoen toegewenst.  

 

 

 
 
Verslag secretarissen seizoen 2010-2011 

 
Kampioenuh, kampioenuh, kampioenuh, olé olé! 
 
Eindelijk weer een jaar met meerdere kampioenschappen! Namelijk Dames 2 in de tweede klasse, 
Heren 5 in de derde klasse en Dames 5 in de vierde klasse. Vanaf deze plek; gefeliciteerd! Ook in het 
bekertoernooi werden bekers (of medailles?) behaald: Heren 2 in de verliezersronde van poule A en 
Heren 5 in de winnaarsronde van poule B. Oftewel voor Heren 5 de dubbele beker afgelopen seizoen, 
klasse!   
 
Hoe alle teams het hebben gedaan het afgelopen seizoen is te lezen in onderstaand verslag. 
 
Het 1

e
 met coach Hans Stammes is geëindigd op de tiende plek van de dertien teams in de tweede 

klasse KNVB. Dat is dezelfde plek als het 1
e
 vorig jaar haalde, alleen was dat een compleet ander 

team. De mannen van het huidige 1
e
 speelden vorig jaar nog in de derde klasse KNVB, maar omdat 

het 1
e
 van vorig jaar bij de SZVV ging spelen, kwam deze plaats vrij. Wat dat betreft hebben ze het 

best aardig gedaan. Zes keer gewonnen, zes keer gelijk en twaalf keer verloren. Maar daar hebben 
we het niet meer over, we kijken vooruit! Volgend jaar nieuwe ronde, nieuwe kansen. Helaas moet het 
team verder zonder coach Hans Stammes. Hans, bedankt voor het coachen van deze mannen. 
 
Het 2

e
, onder leiding van coach Manuel Bakkum, heeft een matig seizoen achter de rug. De heren 

begonnen slecht met vijf verliespotten op rij. Vervolgens hebben ze het goed opgepakt maar het bleek 
onvoldoende om in de hoofdklasse van de SZVV te blijven voetballen. De mannen zijn derde van 
onder geworden wat betekent dat zij degraderen. Het bekeren ging ze beter af, ze wonnen de beker in 
de verliezersronde van poule A. Toch nog wat te vieren dus! 
 



Het 3
e
 heeft de afgelopen jaren een enorme promotie gemaakt. Twee jaar terug nog B-junioren, vorig 

jaar vijfde klasse en dit jaar eerste klasse SZVV. Het resultaat van dit team, onder leiding van Timo 
Rood en Stef Klaver, is de negende plek in deze poule van dertien teams. Het bekertoernooi is een 
verhaal apart voor het 3

e
. Bij de wedstrijd die gepland stond tegen De Ruif 3 kwam het 3

e
 niet 

opdagen, maar nog aparter: De Ruif 3 kwam ook niet opdagen! Wat wisten jullie wat wij niet wisten? 
 
Het 4

e
 onder leiding van coaches Rino Bakker en Marc Langedijk is ook dit jaar weer in de 

middenmoot geëindigd namelijk op de zesde plek van de dertien teams in de derde klasse SZVV. De 
mannen hebben een redelijk seizoen gehad, ze begonnen slecht maar sprokkelden de punten later 
toch binnen. Mark Helder heeft het snelste doelpunt uit de geschiedenis van dit team gescoord. De 
scheidsrechter floot, Marco Mooy speelde de bal naar Mark en die schoot meteen op doel, doelpunt. 
Dit allemaal binnen vijf seconden. Bij de onderlinge wedstrijden tegen het 5

e
, dat in dezelfde klasse 

uitkwam, was de winst voor het 5
e
. De tweede wedstrijd was dat trouwens maar net aan, 4-3. 

 
Het 5

e
 met coachend keeper Rob Eelsing heeft het bijzonder goed gedaan, twee bekers gehaald! 

Zowel in de competitie als in het bekertoernooi. De mannen speelden net als vorig jaar in de derde 
klasse SZVV. De wedstrijden waarin de beslissing kon vallen, waren echt bloedstollend. De eerste 
keer dat ‘het’ kon gebeuren was tegen de directe concurrent voor het kampioenschap: Veliems, waar 
nog niet eerder tegen gespeeld was. De twee wedstrijden tegen deze tegenstander stonden aan het 
eind van het seizoen op het programma. Die avond lukte er helemaal niets en het 5

e
 moest echt zijn 

meerdere erkennen in Veliems. De volgende wedstrijd dat ‘het’ kon gebeuren was tegen Swingcafé ’t 
Noord. Lang leek het erop dat een derde wedstrijd nodig was, maar dat zou weer tegen Veliems zijn… 
Gelukkig was dat niet nodig, het 5

e
 liet vanaf een kwartier voor tijd zien dat het terecht kampioen is 

geworden! Misschien dat de nieuwe sponsor (Koelewijn Autoschade) zorgde voor een goed gevoel de 
laatste wedstrijden waardoor de puntjes op de i gezet konden worden, het maakt niet uit, het resultaat 
is prachtig. Heren nogmaals gefeliciteerd, goed gedaan! 
 
Het 6

e
 heeft een redelijk seizoen achter de rug. De mannen onder leiding van speler Kevin Vergouwe 

zijn op de achtste plek (van de twaalf) geëindigd in de vierde klasse SZVV. Een klasse hoger dan 
vorig jaar, dus dan is het toch best redelijk gegaan. Er werden zeven wedstrijden gewonnen, drie 
wedstrijden gelijk gespeeld en twaalf wedstrijden verloren. 
 
Het 7

e
 is een heel nieuw team bij zaalvoetbalvereniging Nieuwe Niedorp. Onder leiding van Frank de 

Jong en Niels Witsmeer heeft dit team het lang niet slecht gedaan! In de vijfde klasse SZVV is het 
team geëindigd op de derde plek. Keurig dus! Een wedstrijd tegen Berkhof in de Niedorphal liep uit de 
hand, dus dat verhaal kreeg een staartje. Drie strafpunten in mindering! Zonde, zonde, zonde, want 
met die drie punten had dit team evenveel punten als de nummer één in deze poule. En Nieuwe 
Niedorp 7 had een beter doelsaldo, dus als je even rekent, dan weet je wat dat betekent… Was een 
dure les! 
 
Het 8

e
 heeft een goed seizoen gedraaid in de zesde klasse SZVV.  Het slot zat goed op de deur zodat 

ze relatief weinig doelpunten tegen kregen. Toch waren er heel wisselende uitslagen. In de competitie 
werd met 12-1 verloren van Piet Pann, terwijl deze tegenstander in de beker op 1-1 gehouden werd, 
waarna helaas met penalty’s verloren werd. Opmerkelijk was ook dat tegen de hekkensluiter met 3-2 
werd verloren. Dat vroeg om revanche in de terugmatch die in een 15-2 overwinning eindigde. Saillant 
detail was dat de spits (we noemen geen namen) in deze wedstrijd niet wist te scoren. Hij weet dit aan 
slaapgebrek door het nachtelijke gebeier van de klokken in de stad van zijn nieuwe onderkomen. Bij 
de andere spits werd het vizier halverwege het seizoen operatief weer op scherp gezet. Dit is zo goed 
uitgevallen dat hij er wederom een seizoen aan vast plakt. De competitie duurde iets te lang voor het 
8e. De laatste drie wedstrijden werden verloren, waardoor de tweede plek over werd gedaan aan het 
9

e
 en ze zelf op de vijfde plek zijn geëindigd. Coach Melchior Dekker, die deze taak al meer dan 

twintig jaar zeer enthousiast vervult, was desalniettemin zeer tevreden en beloofde de spelers een 
spectaculair uitje ter voorbereiding op het nieuwe seizoen. 
 
Het 9

e
 speelde net als het 8

e
 in de zesde klasse SZVV en is net als vorig jaar op de tweede plek 

geëindigd. Keurig gedaan van deze mannen met coachend keeper Pim Klanke. In de beker werd 
verloren van Callantsoog 3, hetzelfde team dat kampioen werd in de zesde klasse. Opmerkelijke 
uitslagen in de competitie: De eerste wedstrijd tegen Wieringermeer 2 (de uiteindelijke laatste in de 
poule) werd verloren met 5-2, de tweede wedstrijd tegen deze tegenstander werd gewonnen met maar 
liefst 17-1! De eerste wedstrijd tegen Nieuwe Niedorp 8 werd verloren met 2-1, de tweede wedstrijd 
werd dik gewonnen met 8-2. Dit team heeft de meeste doelpunten gemaakt van de vereniging, maar 
liefst 180 keer werd raak geschoten. Weliswaar in 26 wedstrijden, maar toch geeft dat een gemiddelde 
van bijna zeven doelpunten per wedstrijd!  



Het 10
e
 is dit seizoen op de tiende plaats geëindigd. Ze gaven als team weinig kansen weg getuige 

het aantal tegendoelpunten (98), hier tegenover staat dat ze moeite hadden met scoren (72 keer). De 
mannen van het 10

e
 gesponsord door Kees Koomen mochten aantreden in de bekerfinale. Het was 

een gelijk opgaande wedstrijd met veel kansen over en weer en met heel goed keeperswerk van Kees 
Koomen. Coach Siem Entius zat met het zweet op z’n glimmende hoofd maar helaas…..30 seconden 
voor tijd scoorde de tegenstander en was de beker droom voorbij. Jammer heren, goed gespeeld en 
volgende keer beter. 
 
De veteranen speelden nog maar met acht ploegen in de poule, waardoor er drie keer tegen elke 
tegenstander gespeeld moest worden. De onderlinge verschillen tussen de teams waren erg groot. 
Niet alleen in voetballend vermogen maar ook in leeftijd! Met een gemiddelde van 58 jaar was Nieuwe 
Niedorp één van de oudste ploegen. Helaas eindigde Nieuwe Niedorp onderaan met elf punten, 
evenveel punten als de een-na-onderste, Schagen. Tot de winterstop was er nog geen enkel punt 
gehaald, daarna ging het ietsje beter. Door blessures en werkzaamheden of activiteiten elders werd 
veelvuldig een beroep gedaan op steunende leden of spelers van een ander team. Zo lukte het de 
coach Marieke Schotsman elke keer weer om een team rond te krijgen. Marcel Klaver was de 
topscoorder bij de veteranen, hij nam meer dan de helft van het totale aantal doelpunten voor zijn 
rekening (37 van de 66). Waarschijnlijk zijn de veteranen volgend jaar geen veteranen meer maar 
worden de teams opgenomen in de andere klasses van de SZVV. Wie weet worden er op die 
manieren nieuwe kansen gecreëerd!  
 
De B1 junioren hebben weer lekker gespeeld dit seizoen. Jaap Blokker houdt deze jongens in het 
gareel maar deed dat afgelopen jaar helaas voor het laatst. Wat jammer maar wel ontzettend bedankt 
voor je inzet, petje af. Er wordt dus een nieuwe coach gezocht voor deze jongens die volgend jaar 
waarschijnlijk onder de vlag van de SZVV spelen, net als de junioren B2. Afgelopen jaar werd de 
voorjaarscompetitie afgesloten met een derde plek, prima dus. Er werden in die competitie zeven 
wedstrijden gewonnen en drie verloren. In die tien wedstrijden werd 50 keer gescoord. 
 
De B2 junioren hebben hun eerste seizoen er op zitten. Het seizoen was eigenlijk al begonnen toen 
de jongens zich aanmeldden. Omdat ze zo snel en keurig alle benodigde spulletjes inleverden, 
konden ze nog worden ingevoegd in de competitie. Deze jongens hebben helaas nog geen coach, 
dus mocht er iemand interesse hebben, dan horen we het graag. In de voorjaarscompetitie hebben ze 
tien wedstrijden gespeeld, daarvan werd twee keer gewonnen. Eén wedstrijd die gewonnen werd, was 
de thuiswedstrijd tegen KSV op 21 maart  (6-3). Terwijl vlak daarna, op 1 april, de uitwedstrijd tegen 
KSV werd verloren. Opmerkelijk dus. Jongens evengoed goed gespeeld en volgend seizoen beter! 
 
Dames 1 heeft dit seizoen een klein dieptepuntje bereikt in hun carrière. Wij de dames van coach 
Hugo Lamper werden namelijk laatste in de eerste klasse... en zullen degraderen naar de tweede 
klasse. Maar, dit staat in de schaduw van de mijlpaal die bereikt is. 20 Jaar geleden is ons team 
gestart in de derde klasse. Een team vol jeugdige speelsters (lees tieners) met nul voetbal ervaring 
had er wel zin in. Handbal passé en een voetbalentree. Dat dit geen onverdeeld succes is geworden 
blijkt uit de volgende statistieken. Na 2 jaar ballen behaalde de meiden hun eerste kampioenschap: 
klasse 2 was een feit. Vervolgens werd direct weer een kampioenschap behaald. Binnen 3 jaar naar 
klasse 1!!! Wat ook een vermelding waard is, is dat dit team nog steeds een aantal basisspeelsters 
van toen heeft: Mieke Stammis, Ellen Ruiter, Debby van Noort, Mirjam Vonk (1 jaartje later) en Marije 
Boon. En ja, alle jonge hertjes zijn ons te snel geworden. De voetbalervaring van de jonge generatie 
laten wij varen voor nieuwe kansen in de tweede klasse.  
Wij hebben er zin in!!!! 
 
Bij dames 2 van coach Mark Benedictus heeft het zwangerschapsvirus toegeslagen, inmiddels is de 
tweede dame zwanger. Deze zwangerschapsperikelen hebben geen invloed gehad op de uitslag daar 
de dames het kampioenschap hebben behaald! Goed gedaan meiden, gefeliciteerd! Kim Ekama heeft 
het doel uitstekend schoon gehouden met maar 25 tegendoelpunten, een knappe prestatie hoor. 
Daarmee het hoogste doelsaldo van de vereniging (+77), net als Heren 9. De dames hebben leuk 
combinatiespel laten zien en zijn sterk in het verdedigende werk. Vol goede moed gaan jullie naar de 
eerste klasse en ruilen van positie en naam met dames 1. Succes volgend seizoen! 
 
Dames 3 met coachend speelster Sarina Bood heeft het prima gedaan in de tweede klasse. Vorig jaar 
kampioen geworden in de derde klasse, dus gepromoveerd naar de tweede klasse en daar vijfde 
geworden! Een heel goed resultaat dus. Er werden veertien wedstrijden gewonnen, drie gelijk 
gespeeld en negen verloren. Als de doelstelling ‘handhaving’ was is dat ruimschoots gelukt, jullie 
hoeven niet te vrezen voor jullie plek in de tweede klasse. Volgend jaar in de top drie? 
 



Dames 4 heeft een matig seizoen achter de rug. De dames hadden moeite met scoren. Halverwege 
het seizoen was er sprake van een keepers wissel. Vaste keepster Carina Sepers liet wegens haar 
derde zwangerschap het doel over aan Klazina Blokland die wegens een blessure niet meer kon 
spelen. Klazina heeft deze taak uitstekend vervuld en stond als een leeuw het doel te verdedigen. De 
dames zijn uiteindelijk op de negende plaats van de veertien teams geëindigd in de derde klasse, 
terwijl het grootste gedeelte van het seizoen de plek ergens in de top vijf was. Dit team heeft een 
doelsaldo bereikt dat het dichtste bij de nul lag, namelijk +1. Wedstrijden werden dan ook meestal net 
aan verloren helaas. Volgend jaar nieuwe kansen! 
 
Dames 5 is kampioen geworden in de vierde klasse! Geweldig. Deze dames van coach Lucie 
Bleijendaal hebben het bijzonder goed gedaan afgelopen seizoen en dat terwijl ze pas voor het derde 
jaar bij zaalvoetbalvereniging Nieuwe Niedorp spelen. Het eerste jaar geëindigd op de tiende plek, 
vorig jaar op de zesde plek en waar we vorig jaar schreven dat ze dan dit jaar tweede zouden kunnen 
worden, zijn ze gewoon eerste geworden! Nogmaals gefeliciteerd. Volgen jaar zullen ze een klasse 
hoger spelen, derde klasse, dezelfde klasse als dames 4. Wij zijn benieuwd wat de resultaten zullen 
worden van die onderlinge wedstrijden! 
 
De ZVV Nieuwe Niedorp kan weer terugkijken op een geslaagd en prettig verlopen seizoen. Buiten 
het voetbal om, stonden er ook weer andere activiteiten op het programma. Zo organiseerde de 
vereniging zoals altijd het traditionele Gatentrap Kampioenschap tijdens de Kielendag. Jos Eelsing 
heeft de editie van 2011 gewonnen. Hij had behoorlijk geïnvesteerd in deze activiteit en speelde een 
slim spel (150+10 = meer dan 150) maar het resultaat was er dan ook naar, gewonnen! De 
Paaspolderloop was dit jaar weer een hele mooie, jong en oud, snel en langzaam, genoot van dit 
evenement. Waren de omstandigheden ooit zo tropisch geweest? Helaas daardoor wat minder 
deelnemers, maar de pret was er niet minder om. Vanwege live muziek naderhand bleef het nog lang 
gezellig in en rond het dorpshuis. Het evenement, waar de ZVV altijd een belangrijk steentje aan 
bijdraagt, was dus wederom zeer geslaagd.  
 
De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. Voor een 
vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. Namens de ZVV Nieuwe Niedorp 
bedanken wij bij deze iedereen voor zijn of haar inzet. Verder wensen wij iedereen een prettige 
vakantie toe en veel succes in het nieuwe seizoen. 
 
Evelien Bakker en Evelien Vlaar, secretarissen. 


